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W dniu 28. 03. 2022 odbyła się konferencja podsumowująca Projekt SIERPC 2.0 – 

ROZWIĄZANIA EKOSMART Z ZAKRESU ZARZADZANIA MIASTEM. 

Materiały przygotowane na konferencję: 

1. Raport z konsultacji społecznych dotyczących projektu strategii rozwoju Miasta 

Sierpca na lata 2021 2030 w kierunku Smart City w ramach projektu SIERPC 2.0 – 

ROZWIĄZANIA EKOSMART Z ZAKRESU ZARZADZANIA MIASTEM. 

 

2.  Analiza i diagnoza stanu miasta Sierpca z uwzględnieniem rekomendacji dotyczących 

jego rozwoju w kierunku inteligentnego miasta w ramach projektu  SIERPC 2.0 – 

ROZWIĄZANIA EKOSMART Z ZAKRESU ZARZĄDZANIA MIASTEM. 

 

3. Publikacja dofinansowana z Projektu SIERPC 2.0 – ROZWIĄZANIA EKOSMART Z 

ZAKRESU ZARZĄDZANIA MIASTEM współ finansowana ze środków Programu 

Operacyjnego Pomoc Techniczna 2014 – 2020 oraz budżetu Państwa w ramach 

konkursu pt. „ HUMAN SMART CITES. Inteligentne miasta współtworzone przez 

mieszkańców „. Za jej treść odpowiada wyłącznie Stowarzyszenie Energetyków 

Oddział w Radomiu. 

 

4. Wniosek o przyznanie dotacji ( koncepcja projektu) „ Human Smart Cities. 

Inteligentna miasta współtworzone przez mieszkańców ”  

 

Konferencja trwała od godziny 09: 30 do godziny 15:00. 

Świetnie przygotowana, świetnie poprowadzona – dawała wiele wiadomości na 

temat tworzonych inteligentnych miast. Projekt w Sierpcu jest pilotażowy. Inne 

miasta, które postanowią, żeby były smart – będą mogły korzystać doświadczeń 

Sierpca. 

 



Gratuluję Burmistrzowi, że stara się by Mieszkańcom żyło się lepiej. 

Gratuluję całemu Zespołowi Pracowników realizatorów tego projektu. 

Zrobiono początek, żeby  nasze Miasto było  SMART. 

Głęboko wierzę w to, że będzie przybywało w Sierpcu mądrych rozwiązań. 

 

Jestem bardzo zadowolona i dumna, że Sierpc jest w czołówce mądrych Miast. 

 

W czasie przygotowań do konferencji zrodziły mi się pytania, które wygłosiłam 

podczas obrad:  

1. Inteligentne miasta tworzone są na podstawie ogromnych danych, które 

udostępniane są do tworzenia najlepszych rozwiązań. 

Pytanie jest następujące: czy zbieranie danych może zagrażać bezpieczeństwu i 

prywatności Mieszkańców Sierpca. 

2. Czy zmianom oświetlenia należy poddać oświetlenie zabytków w Sierpcu. 

3. Czy będą czujniki w dużych zielonych kontenerach i brązowych na odpady bio ? 

4. Czy materiały z konferencji będą upublicznione i gdzie ? 

5. Przekazałam propozycję umieszczenia na koszach wykazów – co do nich wrzucać, 

a czego nie. 

6. Miasto samo może zarządzać swoimi inteligentnymi urządzeniami za pomocą 

platformy oprogramowania ZENON we współpracy ze SMART CITY np. w sprawie 

wycieków wody w instalacjach. Czy Sierpc będzie korzystał z takiej platformy? 

 

Moje nowe pytania: 

- Czy Miasto może korzystać z innych rozwiązań obok tych zaplanowanych? 

- Czy miasto  w przyszłości może korzystać z technologii Smart 3 ? 

- Czy już można będzie określić wszelkie korzyści płynące z rozwiązań  Smart City ? 

   Czyli mądrego Miasta. 

 Bardzo dziękuję Panu Naczelnikowi Piotrowi Brzeskiemu Koordynatorowi 

Projektu i Głównej Specjalistce do Kontaktów - Pani Beacie Rurka za spełnienie 

mojej prośby i udostępnienie materiałów, które pozwoliły mi na bardzo dobre 

przygotowanie się do konferencji. 

 

RADNA RADY MIEJSKIEJ W SIERPCU 

BARBARA  GIL 

       Załączam fotografie opracowań książkowych, które powstały podczas realizacji projektu  

Sierpc 2.0 – Rozwiązania EcoSmart z zakresu zarządzania miastem. 


